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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyire veszik figyelembe a szociális szakmai 
szervezetek ajánlásait?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A szociális ágazatban 19 érintett szakmai szervezet nyílt levelet írt Önnek a szociális munkások és
szociális  gondozók  támogatása  érdekében,  melyben  felhívják  a  figyelmet  arra,  hogy  a  hazai
pandémiás  veszélyhelyzetben,  a  felelős,  szakmailag  megalapozott  és  folyamatos  szociális
segítségnyújtás  érdekében  a  szociális  területen  dolgozók  a  legszélesebbkörű  segítséget
megkaphassák.

Ők  azok,  akiket  leginkább  veszélyeztet  a  jelenlegi  járvány.  Így  elsőrendű  felelőssége  van  a
kormányzatnak a szociális ágazat dolgozóit, de az ellátottakat is a teljesség igényével megvédeni. 

Krízis-javaslataik a következők:

1.A szociális  ágazat  dolgozóit  fel  kell  venni  a koronavírus-tesztelés elsőbbséget  élvezők
csoportjai közé!

2.A szociális ágazat dolgozóit folyamatosan el kell látni személyi védőfelszerelésekkel!

3.Jöjjön  létre  egy  Közszolgálati  Alap,  mely  segíti  a  szociális  munkások  és  egyéb
közszolgálati dolgozók visszatérését a munkaerőpiacra és a szociális ágazatba, és kérjük a
veszélyességi pótlék bevezetését!

4.Kapjanak a kiszolgáltatott társadalmi csoportok is célzott támogatást!

5.Kapjon a szociális munka is méltó elismerést a kormányzati kommunikációban!”

Szeretném megkérdezni Miniszterelnök urat, mennyire veszik figyelembe a szakmai szervezetek



ajánlásait, felhívásait?

Mennyire tekintik partnernek őket szakmai döntésekben?

Mi  a  véleménye  Miniszterelnök  úrnak  arról,  hogy  szakmai  szervezetek  reálisan,  a  valós
problémáknak  megfelelően  napra  pontos  információkkal,  ismeretekkel  rendelkeznek  a  szociális
területen? 

Milyen eséllyel fogadja meg a kormány a szociális szervezetek fent említett 5 pontját és teljesítik a
javaslataikat? 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm. 

Budapest, 2020. 04. 29.

Tisztelettel:

Ungár Péter

(LMP)
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